
Vragen gesteld door de fracties van de SP, PvdA, GroenLinks en de ChristenUnie naar aanleiding van de 

brief van dhr. Van Dopperen (ingekomen stuk nummer 37) ter bespreking in het cluster samenleving van 

8 maart. 

 

- Wat heeft u vanaf 21 september gedaan voor een goede wsw-uitvoering? 

- Bent u bekend met deze in de brief genoemde situaties? 

- Heeft u de laatste tijd meer signalen van deze aard ontvangen? 

- Hoe beoordeelt u de kwaliteit van de begeleiding gezien de brief van dhr van Dopperen? 

- Vindt u dat de werknemers van Pauw goed geïnformeerd moeten worden wanneer ze buiten het Pauw-

bedrijf moeten gaan werken? Weet u of dit gebeurd is? 

- Bent u van mening dat het te verrichten werk afgestemd moet zijn op de 

arbeidsbeperkingen/mogelijkheden die de wsw-er heeft? 

- Kunt u helderheid verschaffen op welke basis de mensen bij PenTec (het bedrijf van waar de vrouw van 

de heer van Dopperen werkzaam is) werken: individuele detachering of groepsdetachering? Zijn 

daarvoor contracten getekend die rekening houden met de wsw-indicatie?   

- Welke stappen bent u van plan te ondernemen, vanuit uw bestuurlijke verantwoordelijkheid bij de 

Pauw-bedrijven, om de naar voren gekomen problematieken aan te pakken? Zo ja, op welke termijn? 

  

 


